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Številka: 900-20/2018-2 
Nova Gorica, 6. september 2018                                                                                                                                                                                                                                                                                    

 
P O R O Č I L O 

 
O IZVRŠENIH SKLEPIH 

 
 
12. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 13. avgusta 2018 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

1. Sklep, da je nakup delnic družbe Komunala Nova 
Gorica d.d, v interesu Mestne občine Nova Gorica   

●   

2. Mestna občina Nova Gorica odkupi: 
- 17.567 navadnih, kosovnih, imenskih, bremen 

prostih delnic družbe KOMUNALA Nova Gorica d.d., 

ki so v lasti družbe ENERGETIKA PROJEKT d. o. 

o., Vransko 66, Vransko in sicer za ceno 400.000,00 

EUR, po ponudbi z dne 26.7.2018; 

- 1235 navadnih, kosovnih, imenskih, bremen prostih 

delnic družbe KOMUNALA Nova Gorica d.d., v lasti 

fizične osebe in sicer po ceni 22,77 EUR na delnico, 

po ponudbi z dne 12.8.2018. 

●   

3. Župana Mestne občine Nova Gorica se pooblašča za 
sprejem ponudb za odkup delnic iz prejšnje točke ter za 
podpis pogodb o nakupu navedenih delnic. 

●   

4.  Odlok o rebalansu proračuna Mestne občine Nova 
Gorica za leto 2018 

●   

 
 
38. SEJA MESTNEGA SVETA, 26. julij 2018 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu Poročila o izvršenih sklepih 37. seje 
MS, ki je bila 21. junija 2018  

●   

2. Sklep o seznanitvi s Končnim poročilom o opravljenem 
splošnem nadzoru Zaključnega računa Mestne občine 
Nova Gorica za leto 2017 in nad izpolnjevanjem 
predlogov ter priporočil nadzornega odbora iz nadzorov 
nad zaključnim računom za leta 2014, 2015 in 2016     

●   

3. Sklep o seznanitvi s Končnim poročilom Nadzornega ●   
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odbora Mestne občine Nova Gorica o opravljenem 
nadzoru nad porabo proračunskih sredstev za leto 2017 
v Krajevni skupnosti Branik 

4. Sklep o sprejemu Letnega poročila za leto 2017 JP 
Mestne storitve, d.o.o., Nova Gorica    

●      

5. Sklep o sprejemu Poročila o izvrševanju proračuna 
Mestne občine Nova Gorica za leto 2018 v obdobju od 
1. 1. do 30. 6. 2018  

●   

6. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz 
preteklih let JZ Mladinski center Nova Gorica  

●   

7. Sklep o sprejemu Mreže javne zdravstvene službe na 
primarni ravni v MONG, julij 2018. Z uveljavitvijo tega 
sklepa preneha veljati sklep z dne 19. 5. 2016. 

●   

8. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč in 
merilih za odmero komunalnega prispevka na območju 
naselja “Sončni breg v Grgarju”    

●   

9. Zaradi širitve naselja Grgar je potrebno že v naslednjem 
letu predvideti izgradnjo manjkajočega pločnika ob 
državni cesti v Grgarju od hišne številke 61 do 70.  

 ●  

10. Sklep o delnem povračilu stroškov za organiziranje in 
financiranje volilne kampanje za lokalne volitve 2018  

●   

 
 
37. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. junij 2018 

 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

9. Obstoječa parkirna mesta za invalide je potrebno redno 
barvati in vzdrževati ter predvideti štiri nova parkirna 
mesta.   

 ●  

10. MONG naj pristopi k sofinanciranju nakupa kombija za 
prevoz invalidov na vozičkih.  

 ●  

12. O predlogu Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ ter 
oblikovanju in določanju cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave 
ali odstranjevanja komunalnih odpadkov se opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe in 
mnenja iz razprave. 

●   

16. O predlogu Odloka o določitvi nadomestila stroškov 
lokacijske preveritve v MONG se opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe in 
mnenja iz razprave. 

●   

17. Sklep, da se o Odloku o določitvi takse za obravnavo 
zasebnih pobud za spremembo namenske rabe 
prostora v Odloku o OPN Mestne občine Nova Gorica 
opravi druga obravnava in se pri tem upošteva predloge 
in pripombe iz razprave. 

●   

 
 

36. SEJA MESTNEGA SVETA, 24. maj 2018 
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zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

5. O predlogu Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega 
zavoda Goriška lekarna Nova Gorica se opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe in 
mnenja iz razprave. 

●   

 
 
34. SEJA MESTNEGA SVETA, 15. marec 2018  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

11. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi, da v 
najkrajšem možnem času v zvezi z nepremičninami iz 
prejšnje točke prične s potrebnimi postopki za brezplačni 
prenos lastninske pravice v korist MONG (Rafutski park 
z vilo) 

 ●1  

12. Za obnovo stavb, ki so predmet tega sklepa bo MONG 
kandidirala za pridobitev sredstev evropske kohezijske 
politike - mehanizma celotnih teritorialnih naložb (CTN), 
Prednostne naložbe 6.3, Specifični cilj 1: Učinkovita raba 
prostora na urbanih območjih. (Rafutski park z vilo) 

 ●2  

13. Ne glede na prenos sredstev iz projekta Vozlišče 
kreativnih praks na Laščakovo vilo nalaga Mestni svet 
MONG občinski upravi, da nadaljuje z aktivnostmi na 
projektu Vozlišča kreativnih praks v prostorih bivšega 
Kemometala. 

●   

 
 
 32. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. december 2017 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

13. MONG naj pridobi ustreznega izvajalca, ki bo do 31. 3. 
2018 pripravil primerjalno analizo cen storitev povezanih 
z vodovodom, odvajanjem in čiščenjem odplak med 
primerljivimi mestnimi občinami v Sloveniji, z vključitvijo 
širšega nabora parametrov, ki na te cene vplivajo. 
Primerjava naj zajema vse postavke na položnicah za 
storitve podjetja z izjemo okoljske dajatve (torej 6 

 ●3 
 
 
 

 

 

                                                 
1 Postopki za prenos lastninske pravice med Ministrstvom za izobraževanje, znanost in šport 
ter Mestno občino Nova Gorica potekajo.  
2 Z namenom zagotovitve pogojev za pridobitev sredstev evropske kohezijske politike  - CTN 
je uprava MONG na podlagi s strani ministrstva in s strani MONG pripravljene dokumentacije 
(Programska izhodišča za oživitev Rafutskega parka, Izhodišč za oživitev parka Rafut, DIIP - 
prenova vile Rafut,...) pripravila grobo oceno vrednosti ureditve območja/parka ter Laščakove 
vile ter predlog za odprtje proračunske postavke z načrtovanim rebalansom II. V nadaljevanju 
sledi priprava programske zasnove, projektne in investicijske dokumentacije ter v oktobru 
2018 prijava na načrtovano Javno povabilo ZMOS za sofinanciranje operacij na degradiranih 
urbanih območjih. 
3 Župan je imenoval komisijo, ki pripravlja vsebino oziroma nabor parametrov, ki vplivajo na 

ceno in bodo predmet analize.   
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postavk). Izvajalec naj bo zunanji, torej naj ne bo 
povezan z Vodovodi in kanalizacijo d.d. ali občinsko 
upravo. V postopku naj župan sodeluje z mestnim 
svetom tako, da z zainteresiranimi predstavniki 
svetniških skupin oblikuje komisijo in skupaj z njo 
pripravi razpis za izvajalca ter izbor. 

  
16. 

Županu MONG se predlaga, da skupaj z ostalimi 
občinami soustanoviteljicami Komunale Nova Gorica 
d.d. odkupi solastniški delež podjetja, ki je naprodaj, z 
namenom oblikovanja javnega komunalnega podjetja. 

 ● 
 
 
 

 

 
 
27. SEJA MESTNEGA SVETA, 22. junij 2017  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

15. Zaradi racionalizacije proračunskih odhodkov je 
potrebno ponovno uvesti plačljiv mestni promet. 

 
 

●4 
 

 

 
 
 
13. SEJA MESTNEGA SVETA, 10. marec 2016 
 

 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

16. Strokovna komisija za pripravo in izvedbo javnega 
razpisa, za pregled in oceno prispelih prijav ter za 
pripravo strokovnega poročila pripravi predlog najboljše 
rešitve pridobljene na podlagi konkurenčnega dialoga. 
Pred dokončno potrditvijo na mestnem svetu se pripravi 
ponovna evalvacija izbrane rešitve v primerjavi z 
izvedbo v lastni režiji. (javna razsvetljava)  

● 
 

  

 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani:  
 
 

 Županu in kabinetu župana:  
 
- svetnika Antona Peršiča – naslednji predlog:   

Mestna občina Nova Gorica se kot kandidatka za Evropsko prestolnico kulture leta 2025 
verjetno že intenzivno ukvarja z razmišljanjem in pripravo programa ter vsebin za to 
predstavitev. Če prav razmišljam, je kandidatura vezana na območje celotne občine, 
zato naj bi tudi projekte načrtovali tako, da bi zajeli in predstavili celotno območje, sploh 
če vemo, da je Nova Gorica mlado mesto, kultura pa je po svoje bila prisotna na tem 
območju že mnogo prej.  
V mislih imam predstavitev kulturne dediščine avtohtone trte Vitovska raganja, ki se 
ponovno vrača v naše kraje, tudi v Vitovlje in tam se prav sedaj oblikuje dokončna 
oblika vsebin, ki se bodo z ureditvijo večnamenskega prireditvenega prostora tam 

                                                 
4 Teče postopek izbire novega koncesionarja, navedeni sklep bomo poskusili realizirati v 
sodelovanju z Občino Šempeter-Vrtojba ob začetku izvajanja nove koncesije. 
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izvajale in predstavile. V prostor bi lahko umestili tudi, bom rekel v narekovajih 
»paviljon« posvečen Vitovski raganji, kar bi vsekakor bilo zanimivo za obiskovalce, 
hkrati pa tudi pomoč pri financiranju potrebne infrastrukture.  

 
- svetnika Antona Peršiča – naslednje vprašanje na prejeti odgovor:  

Na moje vprašanje sem dobil odgovor o krajevnem imenu v Vitovljah zaselka Voziče. 
Odgovor je tak, kot sem sam tudi predvideval in je tak tudi po kartografskih kartah in to 
sem tudi navedel, ampak dejstvo je, da se dejansko uporablja tudi drugo ime, ki je 
nepravilno in tega v odgovoru ne piše, kaj sedaj narediti. Potrebovali bi še nek sklep, ali 
neko pojasnilo, ali pa napotitev h komu naj se obrne, če bom sam to urejal naprej, da bi 
to pripeljalo do tega, da se krajevno ime pravilno uporablja. Pravim, da je to popačeno, 
kot se uporablja sedaj.  
Zato bi res prosil, da mi svetujete, kam naj se obrnem, če tu ni nikogar, ki bi to lahko 
urejal? 
 

- svetnika Aleša Markočiča – naslednjo pobudo:  
Moja pobuda gre v smeri ureditve križišča, če lahko rečemo temu sploh križišče, ki je na 
Prvomajski ulici pri bloku Cedra in Zvezda. Verjamem, da ste se vsi že kdaj tam peljali. 
Zadeva je po pričevanju tudi samih stanovalcev nevzdržna. Predvsem gre pa tudi 
pobuda, da bi se na dopise, ki jih je tudi Krajevna skupnost Nova Gorica naslovila že, tu 
imam dopis 6. marca 2018, na to vsaj mestna občina odgovorila, če že nič ne ukrene. 
Seveda bom ta dopis tu prebral in pričakujem takojšnje ukrepanje. Namreč, tam je 
zadeva resna in upam, da ne bo odgovor, da ko se bo urejalo Prvomajsko ulico bomo 
tudi to križišče uredili in tako naprej. Skratka, pričakujem, da se zadevo resno vzame. 
Bom pa kar prebral dopis, na katerega pol leta Krajevna skupnost Nova Gorica ni 
prejela niti odgovora, kaj pa šele zadevo uredila. Krajevna skupnost Nova Gorica 
podpira stanovalce na Prvomajski ulici, ki se že več časa prizadevajo, da bi varno uredili 
križišče ob stanovanjskem bloku na Prvomajski 23. Seznanjeni smo tudi, da so se 
obrnili na inšpekcijske službe, zadeva pa še vedno ni rešena oziroma se je stanje v 
prometu s odprtjem nove trgovine Dipo izredno poslabšalo.  
Iz trgovskega centra po gradbiščni cesti, se vozniki preko parcele št. 21/88 in 21/86 k.o. 
Nova Gorica vključujejo na Prvomajsko ulico in obratno iz Prvomajske ulice preko 
navedenih parcel na gradbiščno cesto. Pri tem prečkajo kolesarsko pot in prehod za 
pešce, kakor pač nanese. Signalizacije skoraj ni, ali je po našem mnenju neustrezna. 
Prosim, da si zadevo ogledate in ustrezno ukrepate. Ob povečanem prometu v trgovski 
center je samo še vprašanje časa kdaj se bo zgodila nova nezgoda. Ali je res potrebno 
počakati, da do tega pride?   
V preteklosti smo opozorili na neustrezno osvetljene prehode za pešce in izpostavili tudi 
prehod na Rejčevi ulici. Potrebno je bilo počakati na nezgodo, da se je zadeva 
premaknila, ne pa še uredila. Poleg tega nas zanima, kako je možno izdati dovoljenje o 
obratovanju objekta Remiza glede na parkirni režim in število razpoložljivih parkirnih 
mest. Res bi prosil za odgovor in tudi morda sestanek s Krajevno skupnostjo Nova 
Gorica. 
 
 

 Projektni pisarni (UD): 
 
- svetnice Damjane Pavlica – naslednje vprašanje na podani odgovor:  

Podala sem pobudo za dograditev štirih učilnic v OŠ Šempas, za obnovo telovadnice in 
za odvodnjo. Hvala za odgovor. Rada bi pa vprašala, kako daleč smo s pridobivanjem 
služnosti za izgradnjo odvodnega kanala? Ker kar jaz vem, tam lastnik ni soglašal s to 
služnostjo, tako, da bi rada vedela, ali se je mogoče šlo po tem vprašanju kaj naprej? 
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 Oddelku za družbene dejavnosti: 
 
- svetnika dr. Klemna Miklaviča – naslednje vprašanje:  

Občan se je obrnil na nas s problemom športne vzgoje v osnovnih šolah. V tem 
mandatu smo veliko govorili o športni vzgoji v osnovnih šolah, oziroma smo veliko 
govorili o eni telovadnici in to Dornberški telovadnici. Sedaj nam je on prišepnil, da je 
kritično stanje tudi v drugih telovadnicah, za primer nam je dal telovadnico Frana 
Erjavca.   
Da pa ne bomo delali krivic, prosim upravo, naj mi pripravi poročilo o stanju vseh 
telovadnic v naši občini. Se pravi, katere so izpravne, katere so potrebne popravila, 
katere so kritične oziroma kaj je potrebno in kaj je narobe s temi telovadnicami. 
 
 

  Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe:  
 
- svetnika Luke Manojlovića – naslednje vprašanje:   

Drugo podvprašanje na to temo je, glede na to, da smo Goriška.si naredili takrat tisti 
obhod in ugotovili, kje ne delujejo luči v Novi Gorici in v bližnji okolici Nove Gorice, me 
zanima, kdo sedaj izvaja nadzor nad tem in koliko luči od takrat do sedaj ne gori, ali pa 
so bile zamenjane v tem času. Zanima me, če je sedaj kakšna služba to bolj resno 
vzela v smislu pregledovanja nadzora in menjave?  

 
- svetnika Antona Peršiča – naslednje vprašanje:   

Sprašujem, kdaj se bo izvršil sklep, sprejet na 27. seji mestnega sveta, dne 22. junija 
2017, ki se nanaša na ponovno uvedbo plačevanja avtobusnega mestnega prevoza?   

 
 

 Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo:  
 
- svetnika Luke Manojlovića – naslednje vprašanje:   

V bistvu imam eno vprašanje sestavljeno iz treh zelo kratkih podvprašanj, in sicer so to 
ponovljena vprašanja iz preteklosti, ker me zanima, kje smo s temi zadevami. Na 
pristojni oddelek usmerjan sledeče vprašanje. Zanima me, kje smo z ureditvijo prehoda 
na Rejčevi pri Osnovni šoli Milojke Štrukelj in ustrezne osvetlitve na tej lokaciji?  

 
- svetnika Luke Manojlovića – naslednje vprašanje:   

Tretje podvprašanje je vezano tudi na to tematiko, in sicer me zanima, kje smo s tistim 
pravnim sporom glede tabel na avtobusnih postajališčih, če se je to kam premaknilo? 

 
 
 
Miran Ljucovič  

             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 
 
 




